
Møte 10 - 25.03.20  

Innsjekk:  
Alle til stede på Zoom. 
 
Ris/ros:  
Emne: Strikkemønster 

Tekst: Hei, jeg synes det ville vært stas om mønster til volvox-votter og volvox-genser ble lagt ut på 

nettsiden eller på en annen måte ble lett tilgjengelig for medlemsmassen :) hvis det er lett tilgjengelig 

og jeg bare ikke har lett ordentlig beklager jeg bryderiet. 
 

Svar: Flott idé. Vi skal lete frem strikkeoppskriftene og legge de ut så fort vi kan.  

OPPDATERING: strikkeoppskrifter tilgjengelig på https://www.volvox.no/strikkeoppskrifter. 
 
Komiteer (oppdatering): 

• Leder:  

o Vi må ta høyde for at ting tar lengre tid enn normalt 

▪ Bestilling av daljer osv. 

▪ Brage skal prøve å få ferdig dalje-design før sommeren 

• Vegard: Hvor skal dere bestille fra? Hvor mye koster det? 

Brage: Vi har ikke kommet så langt.  

Eivind: Spør meg. 

 

o Röda ulven på bakrommet 

▪ Ingen har tilgang  på kontoret lenger. 

▪ Nå står det 6 bokser med 600g surstrømning på bakrommet. 

▪ Sist leder var innom var kontoret ulåst. 

Vegard: sist jeg sjekka var nøkkelen i døra. Ola: Ok, da går det bra. 

▪ Kameraer ligger på bakrommet. Grunnet fukt og temperatur er det ønskelig at 

de flyttes. Ola kan kanskje ta de med til Brage på vei tilbake fra Trondheim. 

Diskuteres videre privat. Kameraene er nå hos Brage i Alvdal. 

 

o NV-møte i morgen - handler om corona 

▪ Meste blir hjemmeeksamen, godkjent/ikke godkjent. 

 

o Alle styremedlemmer burde gå over sine styringsdokumenter før vervet er over. 

 

o Vervlengde for HS kan bli strukket ut, da det er uvisst når vi får ha 

generalforsamling. 

 

 

• Nestleder: 

o Prosjekt Go-A-Head 

▪ Mulig med en åpningsdag for medlemmer der vi feirer å være tilbake til 

normaltilstander? 

▪ Mulighet for å invitere andre linjeforeninger tas opp på LL møte. 

▪ Det er usikkert når dette blir, så det isåfall et pop-up prosjekt. 

 

o Discord 

▪ Eivind har lagd en discordserver for at medlemmer kan ha en sosial plattform 

under kåråna. 

▪ Bli med her: https://discord.gg/W3p3SYt 

 

https://www.volvox.no/strikkeoppskrifter
https://discord.gg/W3p3SYt


o Minecraft server 

▪ Server address: volvoxalkymisten.mc.gg 

 
o Psykt vanlig uke 

▪ Blir paneldebatt med sit, linjeforeningene hjelper med promo. 

▪ Kjøre noe “covid-guide” på insta? 

 
o Hverdagsguide 

▪ Eivind lager en guide for hverdagsliv under karantene 

OPPDATERING: ferdig guide tilgjengelig her 

https://docs.google.com/document/d/1V9xtSq17Str_p2KcA25hKCAC0i6S3n

Y6ieR9Tv0urDg/edit?usp=sharing  

 
o Åre 2021 

▪ Skistar har ikke kommet med mer info. Kommer kanskje ila april. 

▪ Vil sikrer Åre-lekene fram i tid. 

 

 
• Kasserer: 

o Ferdig med min revisjon av regnskapet til Realfagskjelleren, skal i møte med de på 

torsdag for gjennomgang. Har signert taushetsavtale og kan ikke gå i detalj om dette 

o Har laget et ark i Excel som kan kontrollere medlemskapet til de som kjøper 

medlemsbillett 

▪ Dette tok tid å lage fordi før jeg kunne lage excelarket som kontrollerer måtte 

jeg oppdatere medlemslisten og konvertere den til et fast system. Den gamle 

medlemslisten fulgte flere ulike ikke systemer og var ikke oppdatert siden i 

høst. Jeg foreslår at denne nye medlemslisten blir vår gjeldende. Det ble 

vedtatt.  

▪ Nukmed sjef har fra styringsdokumentet sitt ansvaret for å oppdatere 

medlemslisten, og jeg antar at det er fordi medlemskap ble før kjøpt via 

nettsiden. Med vipps går det igjennom kasserer, og jeg foreslår å bytte 

ansvaret over til kasserer. Det ble vedtatt og blir oppdatert i de nye 

styringsdokumentene som kommer  

▪ Når jeg testet excelarket som kontrollerer billettkjøp mot arrangementer vi 

hatt fant jeg at 1/12 Vårfest, 3/66 Krabbe og 2/68 Julebord uten medlemskap 

kjøpte medlemsbillett. Det er bedre enn jeg trodde, men skal ideelt sett være 

0.  

▪ Skal jeg begynne å føre kontroll på fremtidige arrangementer? Det diskuteres 

og blir enighet om at billettkontroll skal introduseres. Det vil bli gitt advarsler 

eller administrasjonsgebyr av kasserer dersom en uten medlemskap kjøper 

medlemsbillett, men dette tas på skjønn. Om for eksempel en fra førsteklasse 

kjøper medlemsbillett til Immball fordi de tror de er medlem så blir det 

advarsel fordi det er en ærlig tabbe, til kanskje forskjell fra en tredjeklasse 

uten medlemskap som kjøper medlemsbillett til Krabbefesten og burde visst 

bedre. Formålet med billettkontroll er at faktiske medlemmer får 

billettprisreduksjonen, uten at kontrollen øker administrasjonen i særlig grad. 

Det vil komme et felt under billettkjøp der man bekrefter at man er medlem 

av V&A og har betalt medlemskontingenten på 250 kr. 

 

o Frifond er endret  

▪ Nå er det en sentral admin med oversikt over alle søknader, og jeg kan gå inn 

og hjelpe andre som søker. 

https://docs.google.com/document/d/1V9xtSq17Str_p2KcA25hKCAC0i6S3nY6ieR9Tv0urDg/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1V9xtSq17Str_p2KcA25hKCAC0i6S3nY6ieR9Tv0urDg/edit?usp=sharing


▪ Lettere å søke, lettere å administrere, lettere å sende inn vedlegg, lettere å 

tilbakebetale. 

▪ Vinn-vinn. 

 

 

• Arrkom: 

o Vårfesten 

▪ Slapp å betale ranheim, fikk 50% på thorfleifs. 

 

o Neste blir å starte planlegging mot immball 

▪ Uvvist hvordan man går frem med korona.  

Ola: Vi går fram som normalt, men venter med lokale så lenge som mulig. 

Mulig å finne avbestillingsforsikring. 

 
  



• Bedkom: 

o Facebook live -ble bare 7 aktive viewere. 

o Alt er utsatt. 

o "På vent". 

 
• Nukleomedia: 

o Refusjon for NTNU grafisk har kommet. 

 

o Fortsatt en del aktivitet pga mye skjer digitalt. 

 

o Nettside 

▪ Prosjektgruppe. 

▪ Strikkeoppskrift på nettsiden. 

▪ Quiz og kryssord på nettsiden? 

▪ Mulig noe fra avisen kommer ut. 

 

o Visebok 

▪ Startet med illustrering. 

 

o Daljedesign 

▪ Kontorkom-helt - blir tilbakevirkende effekt til trivselsutvalget, samme som 

fadderkom og fadderutvalget. 

 

o Nettside eller kullgrupper som hovedinformasjonskanal? Foreløpig ikke noe godt 

svar. 

 
• Kjelleren: 

o Kjellern stengt. 

 

o Prøver quiz as we speak. 

 

o Nettsiden har feil info om kjelleren - kan det fjernes? Ny tekst skal skrives, men får 

ikke gjort det denne uka.  

Brage: Jeg skal prøve å huske å legge ut info om at folk selv må passe på at infoen er 

oppdatert. Også en ide at infoen er noe tidløs, så den ikke må oppdateres hele tiden. 

 

 

• Faddersjef:  

o Planlegger som om alt er normalt. 

 

o Blir litt stopp pga alt annet har stoppet (rombooking, bestillinger etc). 

 

o Folk er flinke! 

 

o Får lite info fra NV så er spent på når jeg får booket ting osv! 40 påmeldte faddere og 

12 masterfaddere. 

 

o Påmeldinger til V&A safari, link på undergruppe-slack (tirsdag uke1). 

 

 

  



Undergrupper (oppdatering): 
• Bumblebeats: Vi hadde ordinære øvinger frem til Korona-utbruddet i Norge. Usikkert hva vi 

gjør fremover, trolig ingenting resten av våren. 

• inVitro: Suspendert all aktivitet. Usikkert, avhengig av når aktivitet kan startes på nytt. 

• Revy: Alt er stoppet :’( 

• Trollkom: Ikke hatt noen aktivitet. Vanskelig å gjennomføre turer nå, men medlemmene skal 

har tid til å planlegge turer, slik at det blir mulig å dra ganske raskt etter at hverdagen blir 

normal igjen. 

• Vokalium: Vi har ikke hatt noen sammenkomster eller øvinger siden mandag 9. 

Mars :( Kommer ikke til å ha øvinger før etter påske, mulig jeg gir de hjemmelekse i form av 

lydfiler :) tviler på at det blir vårkonsert 30. april. 

• Skeiv&A: Nada, all aktivitet er stoppet. 

 

Eventuelt: 
• Fadderkom ønsker å gjøre rombestillinger.  

o immatrikulering, kavalkade, u1 til div aktiviteter. 

o Må bookes etter timeplanen er lagt opp, blir tilgjengelig sent. 

 

• Psykt vanlig uke ber om promo for digitalt opplegg. Deles på kullgrupper. 

 

• Overskudd fra linjeforeningen går foreløpig til sikkerhetsnett til V&A. 

 


